
 

Kultur- og oppvekstsektoren                                 
FAU JAPPA Skole                                                                       

 
                             

Referat FAU-møte nr. 1 2022/2023 Konstituert FAU 
Møtedato: 31.08.2022 Møteleder: Heidi T Fiskaa / May-Elin , Christian Isaksen 

Møtetid: 18.00 – 20.00  Referent: Elin Bie Egge 

Møtested: Mat og Helse rom, kjøkken. Neste møte:  

Til stede: Christian Isaksen (1. trinn) vara Anne-Kari P.Igland(1 trinn)  Magnus Kristiansen (2 trinn) vara Malin Grevstad 2 
trinn, Anette B Høye (3 trinn) vara Agne Evensen (3 trinn) Elin Bie Egge (4.trinn) vara Torgeir Bruborg (4.trinn) , 
vara  Weronica Ruud(5. trinn) Cathrine Flatebø (6.trinn).Marianne Astrup  (7.trinn), vara Tone Kristine Vistnes 
(7.trinn)  

Forfall: Silje Kringeland 5 trinn 

Kopi til: Rektor May-Elin.  

 

Saksnr. Dato 
meldt: 

Meldt av: Beskrivelse av sak Referat med eventuelt vedtak og ansv. person 

1.1 Løpende  1. Gjennomgang av 
siste referat.  

 
 
 
 

 Det var mye arbeid som ble lagt ned idet forrige 
FAU året. Saker og høringsinnspill til kommunen 
ang Frivollhagen. Saken er ikke avgjort og dette 
er noe som FAU Jappa og skolen følger med på. 

 FAU Vedtektene ble det informert om. 

 FAU har forholdsvis god økonomi takket være 
årets sommerkonsert. Dette skal komme elevene 
på skolen til gode.  

 Nytt FAU ble konstituert. Leder Tone Kristine 
Vistnes, nestleder Agne Evensen, de vil 
samarbeide og dele rollen. Kasserer er Magnus 
Kristiansen, Sekretær Elin Bie Egge.  

 KFU representanter må velges.  
 

 

1.2 Løpende Enhetsleder 2. Orientering fra 
Rektor- div, 
Økonomi/budsjett.  

 

 Rektor informerer om at økonomien er forholdsvis 
grei selv om det er litt underskudd. 

 Dette står i forhold til de ekstra elevene man har 
fått inn i velkomstklassen som det ikke er 
budsjettert inn for, og vikarer som må inn ved 
akutt behov.  

 Skolen jobber hele tiden mot en mer 
dysleksivennlig skole og Anne Gunn Spes.ped 
koordinator holder tak i dette.  

  
 

1.3 Løpende Møteleder Saker til 
orientering/behandling   

 
 
 

 

 Vedr utbyggingen på områdene ved skolen 
(Frivollhagen/Eplehagen) 

  

 Det er sendt inn høringsinnspill ang Frivoldhaven 
innen 1 juni fra FAU og skolen vedr utbyggingen 
og trafikk bildet. 

 Det er blitt bedt om ny utredning.  
 
 



 
KFU:   Det er tatt opp dette med kapasiteten på skolene. 

Nå som Holviga barneskole skal bygges og 
Fjærebarneskole. Hvordan blir Kretsgrensene.  
 

 
 

1.4   Saker til oppfølging: 

 
a) Trafikksikkerhet 
og utbygging på 
jorder ved skolen.  
 

 
 
 
 
 
 

                                                   

 

a) FAU er bekymret for trafikksikkerheten og ønsker at 

kommunen samarbeider mer med skolene Jappa og GUS.  

b) Saken er til høring vedr utbyggingen av leiligheter ved 

jordet.  

FAU har fått oversendt høringspapirer fra saksbehandler i 

kommunen, og vil ta kontakt med GUS og kommunen for å 

få til avtalt befaring i forbindelse med reguleringsplan og 

trygg skolevei. 

Skolen stiller krav om at utbygger sikrer veien inn til 

skolens område. Høringsfrist er 25 april ifølge Grimstad 

adressetidenes papirutgave. Frist bør justeres etter når 

høring offesielt legges ut på kommunens nettsider.  

FAU er meget bekymret når eventuelt det skal bygges og 

den massive tungtrafikken som medfølger en utbygging. 

Og da små barn som går forbi til og fra skolen, hvordan 

skal trygg skolevei i vare tas.  

Skolen må ha en hjertesone. Dette må samarbeides med 

Grimstad ungdomsskole.  

 

 Trivselsgruppen med TL lederne bør sende inn en 

søknad til FAU for støtte til utstyr.  

 
 

1.5   Saker FAU ønsker å se på 
kommende året:  

- Aktive skoledager  
- Dysleksivennlig skole 
- Lesing 
- Trygg skolevei 
- Bemanning og kutt i 

skolen 
- Et delaktig elevråd 

- 

1.6   Eventuelt: 

 
Formål FAU- representerer 
foreldre og foresatte i skolen. 
Det er en foreldrerepresentant 
og en vara for hvert 
klassetrinn. 
 
FAU samarbeider med SU 
(samarbeidsutvalg), SMU 
(skole, miljøutvalg) og KFU.  
 
FAU kan jobbe med saker vi 
brenner for eller saker som 
kommer fra trinnet. 
 
Møteplan for 2022-2023:  

 

 
FAU ønsker et godt skole-hjem samarbeid.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


